
 

SKOLEBESTYRELSEN 

SNEJBJERG SKOLE 

Torsdag den 19.09.24 kl.:17.00 -19.30 

STED: Mødelokale C ved administrationen  

Fmd. initialer: MF 

Til stede: 
Niels Røjkjær Dalmose (ND) 
Birgit Torbøl Beenfeldt (BB)  
Carsten Keller Hansen (CH) 
Monika Bukhave Fruergaard (MF) 
Camilla Munk Brahms (CB) 
Olga Cyganova (OC) 
Sebastian Markdanner Flæng (SMF)  
Henrik Kokholm (HK) 
Vibeke Buskbjerg (VI) 
Marianne Bach Jørgensen (MJ) 
Bjørn Kirkegaard (BK) 
Lillian Krarup (LI) 
Elevrådet: Marie og Mira 
 
Afbud:  
Fraværende: Niels, Marie, Mira 

 
 
 

1.a Høringsbrev vedr. klasseloft Der er kommet høringsbrev vedr. kapacitetsproblemer 
fremadrettet på Snejbjerg. 
Høringen går ud på, at der fra 2026 vil være et loft på 23 børn 
i børnehaveklassen på Snejbjerg Skole medmindre det er børn 
fra eget skoledistrikt.  
 
Der er indgivet indspark til høringssvaret. 

1.b Temadrøftelse (30 min): Kostpolitik og 
caféordning 
 
Bilag: 
Referat fra elevrådet 
Samarbejdsaftale med Snejbjerg Hallen 

 

Ønske om snarligt møde med halinspektøren, hvor der 
afstemmes forventninger til caféordningen.  
Der skal laves en ny aftale. Bestyrelsen ønsker at slette 
sætningen: juicer med højt sukkerindhold.  
 
Oplevelsen er, at det generelt er meget sunde tilbud, der er i 
caféen 
Det er svært at nå at få køen afviklet inden tid. Kunne være en 
fordel at der var to til at betjene.  
 
Et ønske om at få hallens perspektiv på caféen. 
 
Der er nedsat et udvalg bestående af: Carsten og Birgit 
sammen med elevrrådet, som sammen med en fra ledelsen 
tager et møde med hallen.  
 



2. Elevrådet. (10 min) 
 
Nyt fra elevrådet. 
 

Elevrådet har konstitueret sig med Mira og Marie som 
formænd. De har lavet en liste med fokuspunkter for skoleåret 
24/25 
 
Frugtordning 
Boden 
Gardiner 
Temperatur/indeklima 
Møbler i fællesområdet 
 

3. Temadrøftelse (30 min): Konfirmations-
forberedelse og konfirmation i Snejbjerg 
 
Bilag: Henvendelse fra udskolingen 
 

Skubbes til bestyrelsesmødet i november 

Pause 10 min  

4. Opfølgning fra forældremøder (15 min) 
 
Tilbagemelding fra skolebestyrelsens 
deltagelse på forældremøderne 
 
Forældrerådene – hvad er næste step? 
 
Bilag: Flyer 
 

Forældretilbagemeldinger fra forældremøderne: 

• Et ønske om mulighed for gangbroer over 
afvandingskanalerne. Det undersøges. 

 

• En undren over, at børnene i de mindre klasser ikke måtte 
have smarture, når urene ikke er online i skole- og sfo-
tiden. Punktet tages op på et senere tidspunkt 

 

• Et ønske om at man får en opgave ”med i hånden” i stedet 
for et forældreråd på mellemtrinnet, ligesom man gør i 
udskolingen 

 

• Et ønske om at få kendskab til konfirmationsdatoen 
tidligere 

 

• En undren over indeklimaet på 8. årgang – en mulighed 
for solfilm eller gardiner. 

 
Næste skridt i forhold til forældrerådene:  
Forslag til nyt navn: Trivselsråd 
Andre forslag 
Lave fyraftensforældrerådsmøder: Hvad betyder det at være 
et forældreråd, hvad er opgaven.  
Tanken var, at det skulle være hvert andet år, men afholde det 
igen i år for at få sparket det i gang. At klasseforældrerådene 
skal vælge en repræsentant, men flere må gerne deltage, der 
skal deltage på fyraftensmødet. Camilla og Sebastian vil tage 
dette møde. Niels får også buddet.  
Evt. skabe grupper, hvor de kan erfaringsudveksle, 
rammesætning af forældrerådene, aktiviteter mv.  
At få vist ansigt på bestyrelsen samt reklameret for, hvad en 
skolebestyrelse også kan. 
Skolen lægger gerne lokaler til og stiller kaffe og vand frem. 



5. Mål- og indholdsbeskrivelse SFO (10 min) 
Udsat fra sidste møde 
 
Bilag: Mål- og indholdsbeskrivelsen 

Mål- og indholdsbeskrivelsen for SFO’en ligger tilgængelig på 
hjemmesiden. Det er Mads Medom og Morten fra Stjernen, 
der udarbejdede det som et kvalitetsprogram for SFOens 
arbejde.  
Afsnittet om lektier taget op igen senere.  
Meld tilbage, hvis der er andre ting, I undres over. 

6. Referat, opfølgning fra sidste møde, siden 
sidst, orientering og meddelelser. (20 min) 
 
- Personalenyt 
- Økonomi SFO og skole 
- SFO. 
 
Bilag:  
Økonomioversigter skole og SFO 
 

Der er ansat to nye pædagogmedhjælpere i Klubben, da en 
sagde op med kort varsel og en anden fra dag til dag. 
 
Vi har pt. en stilling opslået som ordblindelærer. Der er 
ansøgningsfrist på søndag og samtaler onsdag. Ledelserne fra 
Engbjerg og Snejbjerg tager samtalerne. 
 
Vi har fået en skoleven, der kommer som frivillig og deltager 
nogle timer om ugen, hvor denne vil være læsestøtte og 
generelt være den ekstra voksne uden at tage arbejdet fra 
lærere og pædagoger. 
 
Det forventede regnskab ser ikke godt ud. Vi får ikke barberet 
det af, som vi havde håbet på skolens underskud. SFO’en ser 
også ud til at komme ud med et underskud.  
Årsager er bl.a. en ekstra klasse, afskedigelser og opsigelser. 
Derudover er der 5 eksklusionselever mere end sidste år.  
Et ønske om at dykke dybere ned, når ledelsen har fået tid til 
at kigge nærmere på det. 
 
Monika har været på samrådsmøde. Her blev der talt om 
budget. Derudover var der en psykolog, der fortalte om 
overgange og vigtigheden i få overgange. 
Der var mulighed for sparring formændene imellem. 
 
To lærere har ansøgt om nyt bl.a. klaver i morgensangspuljen  
Ledelsen har ansøgt midler fra skærm-friaktivitetspuljen 
 
SFO-samarbejdsmødet havde oplæg fra Aleksander fra SSP, 
som talte om skærmbrug i SFO-delen, hvornår det er 
kvantitet, og hvornår det er kvalitet. 
 
Tour de bestyrelse den 24. oktober fra 17-20.45: Husk 
tilmelding ved interesse senest den 29. september 2024 

7. Eventuelt. (5 min) 
 

 

8. Næste møde. 
 

Mandag d. 7. oktober kl. 17.00-19.00: Fælles skolebestyrelses-
møde med Engbjergskolen. Det foregår på Snejbjerg i 
mødelokaler a+b+c 
 
Onsdag d. 20. november kl. 17.00-20.00 
 

 


